
Bestyrelsesmøde 10.7.2023

Deltagere: Laila, Christoffer, Lars, Karin, Inge

Christoffer informerede om ejerforeningens kassebeholdning, hvorefter dokumentation blev sendt til alle 
bestyrelsesmedlemmer.

Udbedring af altaner: Rud og Kjeld har overtaget styring af reparationsarbejde. Der afholdes møde  med 
Holm Tømrer & Snedkerfirma A/S hvor der aftales renovering af altan 18.2c. Arbejdet udføres i regning 
hurtigst muligt og overvåges af Artelia. Tømrerfirmaet giver tilbud på de resterende altaner, som skal 
godkendes på generalforsamling, hvor der også skal tages stilling til finansieringen.

Hækklipning: Laila har bedt om et tilbud fra græsslåningsfirmaet.


